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لزوم مولدسازی املاک برای ساخت 
مدرسه در خراسان رضوی

ایسنا/خراسان رضوی معاون فرهنگی، اجتماعی 
و زیارت استانداری خراسان رضوی بر اولویت قرار 
فرصت ها  از  استفاده  و  املاک  مولدسازی  دادن 

برای ساخت مدرسه در استان تاکید کرد.
هفتمین  در  ماه،  بهمن   ۳ عسگری  تیمورعلی 
خراسان  استان  پرورش  و  آموزش  شورای  جلسه 
تأمین  برای  مولدسازی  به  اشاره  با  رضوی، 
ایجاد  و  استان  در  مدارس  ساخت  هزینه های 
عدالت آموزشی اظهار کرد: در حوزه اسناد املاک 
روستایی پیشرفت های قابل توجهی حاصل شده 
و طرح های متعددی به مجلس ارائه شده است. 
طرح هایی برای مولدسازی املاک آموزش و پرورش 
به تصویب رسیده که برخی از آنها شامل واگذاری 
املاک در قالب مشارکت با شهرداری ها یا استفاده 

از درآمدزایی پایدار  است.  
استانداری  زیارت  و  اجتماعی  فرهنگی،  معاون 
خراسان رضوی بیان کرد: با اجرای دقیق قوانین 
مربوط به تملک و مولدسازی، دولت می تواند بدون 
کند.  پایدار کسب  درآمد  منابع خارجی،  به  نیاز 
برخی از مدارس اطراف حرم، که امکان مولدسازی 

دارند، می توانند به شکل هدفمند واگذار شوند.
مولدسازی  دادن  قرار  اولویت  بر  تاکید  با  وی 
املاک و استفاده از فرصت ها برای ساخت مدارس 
قابل  زمین های  دقیق  آمار  کرد:  بیان  استان،  در 
مولدسازی باید احصا و اصلاح شود و دستگاه ها در 
بازه زمانی مشخص برای ارائه این اطلاعات اقدام 
کنند. در این راستا، مکاتبات با شهرداری و سایر 

بخش ها در حال انجام است.
و  حرم  اطراف  زمین های  کرد:  اضافه  عسگری 
منبع درآمد  به  بالا می توانند  پتانسیل  با  مناطق 
این  شوند.  تبدیل  پرورش  و  آموزش  برای  پایدار 
اقدامات نه تنها آورده اقتصادی برای شهر خواهد 
داشت، بلکه توسعه آموزش و پرورش را نیز تقویت 
می کند. اگر محدودیت های قانونی برای واگذاری 
زمین به افراد خارجی وجود دارد، اما امکان همکاری 

و مشارکت با افراد داخلی فراهم است.
وی افزود: زمین های ملی شناسایی شده که هنوز 
در دوره زمانی قانونی ۲ سال قرار دارند، باید بررسی 

شوند و در اختیار خیرین قرار گیرند.
عملی  خروجی  و  نظارت  نقش  بر  عسگری 
جلسات تأکید کرد و گفت: جلسات باید مصوبات 
ملموسی داشته باشد که در این جلسه، سه محور 
مولدسازی املاک، استفاده از زمین های ملی، و 
بهره گیری از فرصت های قانونی مطرح شد تا نتایج 

عملیاتی و مؤثری برای توسعه حاصل شود.

اصلاح باورها و رفتارهای غلط در 
جامعه با افزایش سواد سلامت

رضوی معاون آموزشی پژوهشی سازمان نظام 
در  را  وقتی سواد سلامت  گفت:  پزشکی مشهد 
و  باورها  می توانیم  دهیم  افزایش  جامعه  سطح 

رفتارهای غلط را اصلاح کنیم.
دکتر بیتا میرزایی در بازدید از پویش»شمس« 
که با مشارکت سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای 
مشهد  پزشکی  نظام  و  مشهد  شهرداری  شهری 
برگزار می شود، گفت: در این پویش افزایش سواد 
سلامت مادران به عنوان محور سلامت خانواده 
مد نظر قرار گرفته است. وی افزود: در هر دوره 
از پویش»شمس« مادران حاشیه شهر در حوزه 
سلامت، خانم ها و کودکان آموزش ها و اطلاعات  
لازم را از طریق پزشکان و اساتید همکار با نظام 
پزشکی مشهد دریافت می کنند و در این دوره ۲۰۰ 

نفر از مادران شرکت داشتند.
 معاون آموزشی پژوهشی سازمان نظام پزشکی 
مشهد با اشاره به نقش آموزش در  اصلاح باورهای 
غلط در حوزه سلامت گفت: وقتی سواد سلامت 
را در سطح جامعه افزایش دهیم می توانیم باورها 
و رفتارهای غلط در این خصوص را اصلاح کنیم 
که این امر منجر به پیشگیری و درمان موفق و 
نظام  هزینه های  کاهش  نهایتا   بخش  و  نتیجه 
سلامت خواهد شد.  میرزایی در پاسخ به سوالی 
پویش  در  مادران  آموزش  محوریت  با  رابطه  در 
»شمس« گفت: مادران نقش کلیدی در خانه و 
سلامت خانواده بر عهده دارند. مادر آگاه و سالم، 
قادر خواهد بود خانواده ای آگاه و سالم را پرورش 
دهد. لذا با توجه به نیازی که وجود داشت، آموزش 
مادران حاشیه شهر در اولویت قرار گرفت. درواقع  
مادران با  این آموزش ها و افزایش اطلاعات خود، 

سفیران سلامت در خانواده هایشان خواهند بود.
وی با اشاره به اهمیت سلامت روان در درون 
آتی  برنامه های  خانواده گفت: در نظر داریم در 
نهادها  سایر  با  بخشی  بین  مشارکت  با  سازمان 
و  سلامت  ارتقاء  و  آموزش  شهرداری،  جمله  از 
و جامعه شهریِ  در خانواده ها  را  روان  بهداشت 
مشهد دنبال کرده و در این رابطه برنامه هایی را در 

دست اقدام داریم.

 معاون استاندار وفرماندار ویژه میناب در 
همایش هرمز باستانی و بزرگداشت روز 

میناب؛
راه توسعه جامعه در دست مردم 

است
ایسنا/هرمزگان  معاون استاندار و فرماندار ویژه 
میناب با بیان اینکه مردم نسبت به موضوعات 
مرتبط با خود باید مطالبه گر باشند، گفت: راه 

توسعه از مطالبه گری می گذرد.
فرماندار  و  استاندار  معاون  رادمهر  محمد   
ویژه میناب امروز چهارشنبه ۳ بهمن ماه، در 
همایش هرمز باستانی و بزرگداشت روز میناب 
اظهار کرد: در خواست مردم از دولت وفاق ملی 
پشتوانه توسعه است و راه توسعه جامعه در 

دست مردم است.
باید کلید توسعه بزند و با  وی افزود: مردم 

محوریت مردم جامعه را توسعه داد.
شرق  از  شد:  یادآور  میناب  ویژه  فرماندار 
بندرعباس تا سواحل تیاب میناب ۵۳ کلیومتر 
این  باید  داریم  بکری  و  زیبا  است که سواحل 
سواحل به مکانی گردشگری زیبا تبدیل کنیم ولی 
متأسفانه به پهنه های پرورش میگو تبدیل شده 
است، پرورش میگو و امنیت غذایی برای ما مهم 

است ولی در جای دیگری ایجاد شود.
وی بیان کرد: با تقویت حوزه اقتصادی و رونق 
تولید می توانیم حوزه اشتغال جوانان را فراهم 
و از فرصت های شهرستان در همه عرصه های 

استفاده بهینه شود.
رادمهر به ایجاد زمینه اشتغال در حوزه های 
و  کرد  اشاره  گردشگری  و  کشاورزی  صنعت، 
گفت: در بحث اشتغال جوانان تمام این موارد 

مد نظر قرار گیرد.
به گزارش ایسنا، در این همایش نماینده مردم 
در مجلس شورای اسلامی و جمعی از مسئولان 
استانی و کشوری، دانشجویان و اساتید، اقشار 

مختلف مردم حضور داشتند.

تامین سوخت و انرژی، چالش اصلی 
صنایع و معادن استان کرمان

استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
معادن  و  صنایع  جدی  مشکلات  از  کرمان، 
استان در زمینه تامین سوخت و انرژی خبر داد 
و خواستار بررسی این موضوع در ستاد اقتصاد 

مقاومتی دادگستری استان کرمان شد.
مهدی حسینی نژاد سوم بهمن ماه در شورای 
به  که  کرمان  استان  جرم  وقوع  از  پیشگیری 
میزبانی شهرستان شهربابک برگزار شد، اظهار 
کرد: مجتمع های صنعتی و معدنی باید به سمت 
استفاده از انرژی های تجدیدپذیر حرکت کنند و 

برای تامین سوخت، خودکفا شوند.
این  حل  برای  فوری  اقدام  خواستار  وی 
مشکلات شد و بر نقش انرژی های نو در کاهش 
کرد.  تاکید  فسیلی  سوخت های  به  وابستگی 
مدیرکل صمت استان کرمان با اشاره به ناکافی 
استان،  به  تخصیصی  سوخت  سهمیه  بودن 
گفت: این کمبود باعث ایجاد چالش های جدی 
فرآیند  در  معدنی  و  برای شرکت های صنعتی 

تولید شده است.

نیروگاه خورشیدی ارزان تر از 
فسیلی است

مدیرکل دفتر مدیریت طرح های تجدیدپذیر 
ساتبا، نیروگاه های خورشیدی را سازگار با محیط 
زیست دانست و بیان کرد: هزینه تمام شده 
ساخت نیروگاه خورشیدی سه برابر ارزان تر از 

نیروگاه فسیلی است.
جعفر محمدنژاد سیگارودی امروز، ۳ بهمن ماه 
در جلسه انرژی های نو که در استانداری گیلان 
برگزار شد، مصرف برق در اوج بار سال گذشته 
را ۷۳ هزار و ۵۰۰ مگاوات دانست و اظهار کرد: 
سال گذشته با کسری ۱۳ هزار مگاواتی مواجه 

بودیم.
وی اوج مصرف برق در تابستان سال جاری 
با کسری ۱۸ هزار مگاواتی  را ۸۰ هزار مگاوات 
تا  پنج  افزایش  افزود: سالانه شاهد  و  دانست 
مواجه  برق  مصرف  تقاضای  درصدی  هفت 
هستیم و طبق پیش بینی ها در سال آینده به 
ناترازی ۲۵ هزار مگاواتی می رسیم که وضعیت 
هشدار است. مدیرکل دفتر مدیریت طرح های 
تجدیدپذیر ساتبا)سازمان انرژی های تجدیدپذیر 
و بهره وری انرژی برق(، گیلان را چهارمین استان 
از نظر تقاضای مصرف برق دانست و ادامه داد: 
در صورت تداوم ناترازی برق، در تابستان آینده 
علاوه بر محدودیت تامین برق در بخش صنایع 
و بخش کشاورزی، با خاموشی بخش خانگی و 

اداری نیز مواجه خواهیم شد.

به   اشاره  با  ایسنا  با  گفت وگو  در  علی شمسی 
برنامه ریزی برای نگهداشت پل های روی رودخانه 
کارون و جمع آوری عرضه کنندگان قلیان و برقراری 
از دو  بلوار ساحلی غربی اظهار کرد:  انضباط در 
سال پیش دادستان وقت اهواز، دستور جمع آوری 
عرضه کنندگان را داد، بنابراین با ترک تشریفات، 
آغاز  را  قلیان  عرضه کنندگان  جمع آوری  برنامه 
کردیم. اکنون لایحه مناقصه تامین نیروی انتظامی 
شده  پیش بینی  خصوص  این  در  امداد  یگان  و 
رد  شهر  شورای  علنی  صحن  در  فعلا  اما  است، 

شده است. 
وی با اشاره به لزوم رسیدگی به پل ها هم افزود: 
پل ها  نورپردازی  برای  به هزینه هایی که  توجه  با 
پل  تجهیزات  سرقت  به  توجه  با  و  شده  صرف 
پل های  از  نگهداری  برای  شده ایم  مکلف  ششم، 
تامین  و  مشخص  نگهبان  کارون  رودخانه  روی 

کنیم. 
شهری  خدمات  و  زیست  محیط  معاون 
از دستور دادستان،  شهرداری اهواز گفت: بعد 
طریق  از  کار  دو  این  انجام  برای  قانونی  شرایط 
برگزاری مناقصه در روال کار شهرداری قرار گرفت 
تا جمع آوری عرضه کنندگان قلیان از بلوار ساحلی 
غربی با ۶۹ نیرو و با ۳۴ میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
گرفتن  نظر  در  با  رقم  این  شود.  انجام  تومان 
مالیات  و  بیمه  موتورسیکلت  قایق،  هزینه های 

برآورد شده است. 
پل  تجهیزات  از  نگهداری  و  حفظ  افزود:  وی 
سفید، پل طبیعت، پل کابلی و پل پارک جزیره 
با ۱۶ نیروی انتظامی و نگهداری از پل سیاه با ۸ 
امنیت  تامین  خواهد شد.  انجام  انتظامی  نیروی 
و  نفر   ۱۰ با  جزیره  پارک  تجهیزات  از  حراست  و 
و  قلیان  عرضه کنندگان  جمع آوری  و  پاکسازی 
بی نظمی های پارک ساحلی غربی با ۳۵ نفر در دو 

شیفت پیش بینی شده است.
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری 

اهواز با اشاره به اجرای کار توسط پیمانکار در چند 
نیروی  جذب  اینکه  به  توجه  با  کرد:  عنوان  ماه 
است  کرده  ایجاد  ما  برای  خاصی  شرایط  انسانی 
به این سمت رفتیم که نگهبانی از پل ها را به یک 
انسانی  نیروی  تامین  بار  و  کنیم  محول  پیمانکار 

برای شهرداری نداشته باشیم. 

در  تعلل ها  برخی  گاهی  کرد:  تصریح  وی 
تصمیم گیری ایجاد می شود یا اتفاقاتی رخ می دهد 
بازه  در  کار  اجرای  به  موظف  را  ما  دادستان  اما 
مجبور  گاهی  بنابراین  می کند،  تعیین شده  زمانی 
با  زمان  آن  البته در  به ترک تشریفات می شویم 
کمیسیون های مربوطه شورا هماهنگی شده و کار 

پیش رفته است. 
شهری  خدمات  و  زیست  محیط  معاون 
مانند  پل ها  نباید  اینکه  بیان  با  اهواز  شهرداری 
برخی تصمیم ها رها شوند و مغفول بمانند، گفت: 
پارک ها باید حفظ شوند و امنیت شهروندان هم 

فراهم شود. 

معاون شهردار عنوان کرد

ون برنامه ریزی برای نگهداری از ۴ پل کار
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اهواز با بیان اینکه پل های اهواز نباید مانند برخی تصمیم ها رها شوند و مغفول بمانند، گفت: پارک ها باید 

حفظ شوند و امنیت شهروندان هم فراهم شود.

حفظ و 
نگهداری از 

تجهیزات پل 
سفید، پل 

طبیعت، پل 
کابلی و پل 

پارک جزیره 
با 16 نیروی 

انتظامی و 
نگهداری از پل 

سیاه با 8 نیروی 
انتظامی انجام 

خواهد شد

مدیرکل آموزش و پرورش استان خراسان رضوی:
 نیازمند ساخت بیش از ۳۰۰۰ کلاس درس در مشهد

هستیم
مدیرکل آموزش و پرورش استان خراسان رضوی گفت: برای رفع کمبود فضای 

آموزشی در مشهد، به ساخت ۳۷۴۸ کلاس درس نیازمندیم.
میکائیل باقری ۳ بهمن ماه، در هفتمین جلسه شورای آموزش و پرورش 
استان خراسان رضوی با اشاره به اولین جلسه کارگروه تخصصی بررسی 
و اجرای مصوبات شورای آموزش و پرورش اظهار کرد: یکی از مهم ترین 
موضوعات مطرح شده در این جلسه، برگزاری اعتکاف دانش آموزی بود 
که در اعتکاف اخیر، ۱۲ درصد از جمعیت شرکت کنندگان را دانش آموزان 
تشکیل داده اند که نشان دهنده ظرفیت بالای این گروه است و خواستار 
پوشش جلوه های ویژه ای از این فرایند تربیتی، از جمله دلنوشته ها و تجربیات 

دانش آموزان، از رسانه ملی هستیم تا تأثیر اعتکاف تقویت شود.
باقری اظهار کرد: شورای آموزش و پرورش در نظر دارد با اجرای مصوبات و هماهنگی میان نهادهای 
مرتبط، برنامه های تربیتی و فرهنگی دانش آموزان را توسعه داده و نقش آنها را در فعالیت های اجتماعی 
و معنوی تقویت کند. وی در ادامه با اشاره به کمبود فضای آموزشی در استان گفت: از اهتمام ویژه 
رئیس جمهور برای اختصاص زمان به موضوعات آموزش و پرورش و تبدیل این موضوع به گفتمان 

غالب دولت تشکر می کنیم. این نگاه راهبردی تأثیر بسزایی در توسعه و عدالت آموزشی دارد.
وی افزود: در جلسه اخیر آیین نامه شورای آموزش و پرورش کشور، تصمیمات مهمی برای رفع 
چالش های آموزشی اتخاذ شد. از جمله این تصمیمات، برنامه ریزی برای کاهش محرومیت ها در حوزه 
فضای آموزشی است. میانگین استاندارد سرانه آموزشی برای هر دانش آموز ۶.۹ مترمربع است، در 
حالی که میانگین فعلی کشور حدود ۵.۴ مترمربع و در استان خراسان رضوی ۴.۳ مترمربع است. برای 

رسیدن به این میانگین استاندارد، استان به ساخت ۸۶۶۵ کلاس درس نیاز دارد.

معاون فرماندار:
 شهرستان سرباز نیازمند ایجاد کتابخانه عمومی

 است
با اشاره به نقش کتابداران در تقویت  معاون فرماندار شهرستان سرباز 
فرهنگ کتابخوانی و تشویق و ترغیب جوانان و نوجوانان به مطالعه کتاب، 
کتابخانه ها را یکی از مراکز مهم فرهنگی دانست و گفت: کتابخانه 
مرکزایجاد انگیزه است و جوانان تحصیل کرده و یا در حال تحصیل 
برای سپری کردن اوقات فراغت، مطالعه خارج از درس و بهره گیری 
آموزشی از منابع و کتاب های موجود به آن مراجعه می کنند و این 

فرصت بسیار مهم است.
اربابی امروز در نشست کتابخانه های عمومی این شهرستان اظهار 
کرد: ترویج و توسعه کتابخوانی در سطح جامعه از اهمیت بالایی برخودار 
بوده و بر این اساس ضرورت دارد همه مسئولین در راستای ترویج مطالعه 
مفید از هیچ کوششی دریغ نکنند. اربابی با اشاره به اینکه شهرستان سرباز یک شهرستان نوپا و پراکنده 
است، خواستار ایجاد کتابخانه عمومی و جذب نیرو در مراکز بخش ها و روستاهای پرجمعیت شهرستان 

شد که موجب استقبال مدیرکل کتابخانه های عمومی استان واقع شد.
در ادامه این نشست مهدی جهان تاب، مدیرکل اداره کتابخانه های عمومی استان، ضمن تقدیر 
و تشکر از حمایت های معاون فرماندار در خصوص پیگیری های متعدد در خصوص وضعیت تنها 
کتابخانه عمومی شهرستان، به اهم برنامه های اجرائی در طول سال اشاره و بیان کرد: برای غنی سازی 
اوقات فراغت جوانان و نوجوانان و تشویق و ترغیب آنان به  کتابخوانی برنامه های متنوعی در نظر گرفته 

شده است که در طول سال اجرا خواهد شد.
جهان تاب تاکید کرد: افزایش سرانه مطالعه، نسبت به اجرای برنامه ها و پویش مطالعه در کتابخانه 

عمومی شهر سرباز باید افزایش یابد.

نماینده مردم لرستان در مجلس خبرگان رهبری:
 شورای شهر نسبت به فرهنگ و معنویت شهر حساب مستقل

باز کنند
نماینده مردم لرستان در مجلس خبرگان رهبری گفت: شورای شهر نسبت 

به فرهنگ و معنویت شهر حساب مستقل باز کنند.
آیت الله احمد مبلغی امروز سوم بهمن ماه در جلسه کمیسیون 
فرهنگی شورای اسلامی شهر بروجرد، اظهار کرد: بروجرد فرهنگ 
بسیار غنی دارد که لازم است این بخش از فرهنگ به همه مردم 

معرفی شود.
همچون  بزرگانی  دیار  بروجرد  کرد:  خاطرنشان  وی 
این  عرصه ها  همه  در  که  است  )ره(  بروجردی  آیت الله 
شهرستان اثرگذار بوده و لازم است همه مردم از فرهنگ این 

دیار  برخوردار شوند.
نماینده مردم لرستان در مجلس خبرگان رهبری اضافه کرد: توسعه فضای سبز و مبلمان شهری 
نقش موثری در زیبایی شهر دارد و این حق مردم است که از طراوت و سرسبزی فضای عمومی شهری 

برخوردار باشند.
مبلغی بیان کرد: بروجرد باید مانند گذشته خود باغات حاصلخیز داشته باشد و این طراوت و 

سرسبزی به ملت ایران عرضه شود.
وی ادامه داد: فرهنگ شهری در اقتصاد و عمران شهر تاثیر بسیاری دارد، شورا و شهرداری در کنار 

عمران و آبادانی به فرهنگ توجه ویژه داشته باشند.
نماینده مردم لرستان در مجلس خبرگان رهبری تصریح کرد: نگاه رهبر انقلاب این است که استان ها 
و شهرها بودجه و اعتبار خود را از گردشگری کسب کنند، شورا و شهرداری بروجرد یک کارویژه فراتر 

دارند زیرا بروجرد ظرفیت بالایی در زمینه گردشگری دارد.

استاندار زنجان:

ایسنا/زنجان استاندار زنجان گفت: سازمان ها، نهادهای دولتی، 
غیردولتی و بخش خصوصی و شهرداری ها زنجان آماده همکاری 

با کشور ژاپن هستند.
سیدمحسن صادقی امروز )چهارشنبه ۳ بهمن ماه( در دیدار 
سفیر کشور ژاپن با ابراز خرسندی از حضور سفیر ژاپن در زنجان 
با اشاره به کارخانه GTI که با تکنولوژی ماشین آلات ژاپنی در 
استان، از کارخانه های موفق است، گفت: شما می توانید نقش 
بسزایی در توسعه همکاری های دوطرف در سایر ابعاد و زمینه ها 

ایجاد کنید. 
اقتصادی،  توانایی  و  ظرفیت ها  اینکه  بیان  با  زنجان  استاندار 
تجاری، علمی، فرهنگی و منابع انسانی کارآمد و مشخص ایران و 
به تبع آن استان زنجان بسیار متنوع و گسترده است، افزود: سفر 
استانی شما باعث آشنایی و مشاهده آثار این ظرفیت ها می شود 
که دولت چهاردهم هم با اعطای اختیارات بیشتر به استانداران، 
فرآیند اداری أخذ شده را کاهش داده است و به این نکته باید 
توجه داشت که دو کشور ایران و ژاپن روابط دیپلماتیک با قدمت، 
تجاری،  اقتصادی،  تعاملات  اما  داشته اند  سال   ۱۰۰ به  قریب 
فرهنگی و بازرگانی مردمی دو کشور، از یک قدمت تاریخی و ۱۰۰۰ 

ساله برخوردار است.
وی ادامه داد: تبادل هیئت ها و گفت وگوی مقامات دو کشور 
ایران و ژاپن نشانگر اراده دو کشور برای تقویت توسعه ارتباطات 
است و متأسفانه حجم بازرگانی و تجاری همکاری های دو کشور 
بسیار ناچیز و کمتر از صادرات استان زنجان به سایر کشورها 

است.
صادقی با اشاره به ظرفیت سازمان ها و بخش های غیردولتی و 
شهرداری های استان زنجان برای همکاری در حوزه های مختلف با 
کشور ژاپن، افزود: در گذشته اغلب سفرای ژاپن به استان زنجان 
سفر داشته اند اما به دلیل فقدان یک ساز و کار تعریف شده برای 
پیگیری تفاهمات، نتایج مشخص و ملموس عاید نشده است که 
پیشنهاد مشخص ما این است که فردی در سفارت ژاپن مدیریت 

پیگیری و اجرایی تفاهمات را انجام دهد.
صادقی به تحولات رخ داده در منطقه و همچنین تغییر دولت ها 

در دو کشور ایران و ژاپن اشاره کرده و افزود: استان زنجان آمادگی 
دارد در همه سطوح و زمینه ها با استان های کشور ژاپن تفاهم نامه 
امضا کند؛ همچنین ایران و استان زنجان آمادگی دارد شرکت های 
خصوصی ژاپن در استان های ایران حضور یافته و با ظرفیت های 

سرمایه گذاری آشنا شوند. 
استاندار زنجان ادامه داد: قوانین ایران برای جذب سرمایه گذار 
خارجی قوانین خوب و مثبتی است و امیدواریم موانع انتقال و 

گردش پول هم با توافقاتی که صورت می گیرد، حل شود.
حضور  برای  زمینه ای  زنجان  در  ژاپن  سفیر  افزود:  صادقی 

گردشگران و شرکت های ژاپنی در زنجان فراهم کند. 
نماینده عالی دولت در استان در بخش دیگری از سخنان خود 
با اشاره به اینکه نزدیک ۱۳۳۹ واحد صنعتی کوچک و بزرگ در 
استان  توسعه ای  اولویت  اضافه کرد:  دارد،  زنجان وجود  استان 
در زمینه توسعه صنایع الکترونیک، راه اندازی نیروگاه های تجدید 
پذیر و خورشیدی، فناوری اطلاعات، شرکت های دانش بنیان و 
تجارت در حوزه دارو و تجهیزات پزشکی است و شرکت های ژاپنی 

می توانند در تولید خودروهای برقی با ایران مشارکت کنند.

صادقی با ابراز امیدواری در رابطه با اینکه انتظار داریم این سفر 
منشأ تحول در توسعه روابط استان و کشور ژاپن باشد، گفت: 
تبادلات تجاری استان با کشورهای دیگر بیشتر از تبادلات با ژاپن 
گردشگری،  الکترونیک،  صنایع  حوزه  در  زنجان  استان  و  است 
صنایع غذایی و صنایع دستی، ظرفیت های فوق العاده برای تبادل 

و همکاری با کشور ژاپن دارد. 
وی افزود: برای تقویت تبادلات تجاری دو کشور ایران و ژاپن 
بخش خصوصی استان زنجان آمادگی دارد در نمایشگاه اکسپو 

یک نمایندگی و دفتر ثابت ایجاد کند. 
او در ادامه گفت: همچنین دفتر وزارت خارجه در زنجان استقرار 
دارد و مستندی از ظرفیت های سرمایه گذاری در ایران را تهیه و به 
سفارت خانه ژاپن ارسال کند که متقابلا انتظار می رود آقای سفیر 

زمینه حضور بخش خصوصی ایران را در ژاپن فراهم کند. 
صادقی با اشاره به اینکه استان زنجان ظرفیت بالایی برای ایجاد 
و توسعه صنایع مربوط به خودروهای برقی دارد و امیدوارم زمینه 
حضور سرمایه گذاران ژاپنی در این حوزه را بررسی کنید عنوان کرد: 
مردم استان زنجان در پشتکار، مسئولیت پذیری، تفکر و جدیت 

وجوه مشترک زیادی با مردم ژاپن دارند. 
استاندار زنجان نگرش مثبت مردم ایران به ژاپن را، یک مزیت 
میراث  و گفت:  دانست  دو کشور  تعاملات  توسعه  برای  بزرگ 
فرهنگی و آثار تاریخی استان زنجان زمینه مناسبی برای صنعت 

گردشگری و حضور تورهای ژاپنی در استان است. 
وی افزود: تا ۵ سال دیگر همکاری دیپلماتیک دو کشور وارد ۱۰۰ 
سالگی می شود و استاندار زنجان آمادگی دارد در کارگروه مشخص 
شده ظرفیت و همکاری های میان مدت و بلندمدت خود را معرفی 
کند.  نماینده عالی دولت در استان زنجان گفت: امیدواریم حوزه 
همکاری ژاپن و استان زنجان در حوزه های سلامت محور مشابه 
آنچه که در مقطع شیوع کرونا رخ داد و صنایع غذایی به ویژه 
شیلات و زیتون که زنجان در این زمینه، یک برند جهانی است، 
توسعه یابد. وی در ادامه تمایل استان زنجان به خواهرخواندگی با 
یک استان مشابه ژاپن را فرصت مناسبی برای توسعه همکاری های 

استان و کشور ژاپن دانست.

زنجان آماده همکاری با کشور ژاپن است

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار گلستان گفت: جامعه نخبگانی عاملی کلیدی در جهت پایداری 
اقتصادی استان است.

کیان مهر معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار گلستان امروز، چهارشنبه در جلسه هم اندیشی معاون 
هماهنگی امور اقتصادی استاندار گلستان با نخبگان استان اظهار کرد: یکی از سیاست های مهم اقتصادی 
خود که توانمندسازی جوامع ضعیف از طریق راه اندازی و پایدارسازی کسب وکارهای کوچک است از نخبگان 
خواست، در این بخش هم نقش آفرینی کنند و همچنین با تشکیل هیئت اندیشه ورز با حمایت استانداری 
منجر به اثرگذاری شوند. وی گفت: با جذب سرمایه گذاران داخلی و خارجی در استان، می توان از ایده ها 

و طرح های با بهره وری اقتصادی بالا در جامعه نخبگانی استفاده کرد و آن ها را به مرحله اجرا و تولید 
رساند.  وی همچنین، طرح های تولید انرژی های پاک و نو را به دلیل ناترازی های آب و برق، از اولویت های 
فعالیت های اقتصادی استان در بخش سرمایه گذاری و ارائه تسهیلات معرفی کرد. در ابتدای این دیدار 
نیز آیدانی سرپرست بنیاد نخبگان استان، با برشمردن ظرفیت های نخبگان استان تشکیل این جلسه را در 
راستای  اعلام آمادگی نخبگان جهت ورود در پروژه های مختلف استان و اثرگذاری آنها دانست و از معاون 
اقتصادی استاندار خواست تا با استفاده و حمایت از اندیشه های نخبگان، کمک نمایند تا شکوفایی هرچه 

بیشتر استان اتفاق افتد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار گلستان بیان کرد
جامعه نخبگانی عامل کلیدی در جهت پایداری اقتصادی استان


